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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2024/25:58 Situationen i sjukvården

Förhandlingarna om uppsägningar i Region Östergötland har avslutats. Detta 
innebär att det under 2025 kommer att arbeta 900 personer färre i sjukvården i 
Östergötland. 235 av dessa 900 kommer nu att sägas upp. Konsekvenserna av 
detta är och kommer att bli stora, med försämrade arbetsvillkor, försämrad 
vårdkvalitet och längre köer till vården.

Mitt i denna sjukvårdskris har den SD-styrda regeringen beslutat att minska 
resurserna till sjukvården.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till statsrådet Acko 
Ankarberg Johansson:

 

1. Vad avser statsrådet att göra för att hantera den svåra situationen i 
sjukvården?

2. Hur ställer sig statsrådet till det faktum att personal inom sjukvården i 
Östergötland nu sägs upp trots att statsministern i våras lovade att ingen 
skulle behöva sägas upp?

………………………………………

Eva Lindh (S)

Överlämnas enligt uppdrag
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